
Hverdagen på Enghave
Binder by og land sammen



Enghave
• 40 år

• Overtog gården 31/12-2008

• Vi er 3,5 mand

• Vi producerer 21.000 stk. 
slagtesvin

• På 4 ejendomme

• 3 leje stalde

• Vi driver 330 ha, med korn 
og raps



Intro



Hvorfor hverdagen på Enghave
- Fordi jeg synes at det kunne være sjovt
- Jeg vil gerne fortælle om landbrug, til de mennesker som ikke har 

kendskab til landbrug
- Jeg vil gerne vise, hvad min hverdag går ud på
- Hvad laver en ”simpel” landmand?( ( er det at gå i lort til knæerne) 

folk i byen)
- Prøve at reklamere for landbrug, på en anden måde end LF gør
- Give folk viden omkring landbruget på en almindelig dag
- Vi skal informere folk om hvad vi laver
- On-the-go videoer(kort og præcis)

- Rekruttering af folk 



- Talerør fra landbruget til byen
- Rigtig mange skriver, eller siger til mig at det er nogle gode videoer
- Mange siger” mine børn synes at det er spændende især det inde fra stalden”
- ”Jeg sidder bare og venter på en ny video fra dig, de er rigtig spændende og 

sjovt”
- ”Du har en god måde at fortælle tingene på”
- Folk lokal området følger med
- Mange spørge til hvordan det går, når jeg er i
brugsen

Binder by og land sammen



Mine første videoer



Hverdagen på Enghave
✓ I efteråret 2017 begynder snakken omkring en FB-side

✓ Sammen med en kammerat 

✓ 13 Maj 2018 går den i luften

✓ 6.000 synes godt om den 15 september 2020

✓ 7.100 følgere

✓ Jo flere der ”tagger” hinanden jo længere kommer det ud 

✓ Rækkevidde på over 90.000 pr måned alt efter hvilke videoer 
jeg ligger op



- Faglige indslag ( Efterafgrøder, dræning, biogas)
- Positive tilkendegivelser fra kollegaer
- Reklameværdi for firmaer
- Branche-gevinst( DR-TV og radio, DC,)  

Ytrings-gevinst



Jeg fortæller om mange forskellige ting



Hvorfor er det spændende 

- Fordi det er så langt nede på jorden

- Fordi der er en fortælling om vores fødevarer

- Fordi det er filmet med en almindelig mobil som alle har

- Fordi det er korte film på ca. 1 minut, On-the-go 
videoer(kort og præcis)

- Fordi vi alle ønsker at se noget som vi kan spejle os i

- Fordi der lidt humor med i det

- Humor er vigtig



Søgning af medarbejdere



Medarbejderne synes også at det er sjovt



Julen 2018 



Julen 2019 først gang der blev mod gang på siden 1½ år efter start





Mest set video fra april 2020 



Indhold



- Ja, det er det, spring ud i det  
- Fortælle historier fra jeres hverdag 
- Tænk lidt over hvad I vil sige, men heller ikke for 

meget
- Tænk lidt over hvilke videoer man ligger op, ikke alt 

er godt at ligge op
- Man behøver ikke store flotte videoer, dem jeg selv 

laver når længere ud
- On-the-go videoer(kort og præcis)
- Søndags videoer(lir og musik)

- Husk humor

”Er det noget for mig”



Spørgsmål?

Følg os på Facebook
‘Hverdagen på Enghave’


